
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 27. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1215
Kan ministeren garantere, at der ikke på nogen områder sker en sænkelse af
beskyttelsesniveauet i Danmark med vedtagelsen af EU-Kommissionens for-
slag om regulering af afsmitning af stoffet bisphenol A fra fødevarekontaktma-
terialer med lak og overfladbehandlingsmidler til fødevarer samt ændring af
reguleringen af stoffet i fødevarekontaktmaterialer af plast, jf. MOF alm. del –
bilag 643?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nikolaj
Villumsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nikolaj.Villumsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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